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1. Asielzoekers CNO 225 per regio. Nu komt er iedere dag een noodoproep voor ontlasting Ter Apel. 
Voorgesteld wordt de opgave te verdelen over de 2 regietafels. 
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. 
Gezien ervaringen met een zeer geringe bezetting van een regionale CNO, is de heer Jaeger persoonlijk 
van mening dat de 80 bedden beter bezet kunnen worden voor 80 asielzoekers om Ter Apel te ontlasten. 
Bovendien vindt hij dat reguliere asielzoekers niet op dezelfde plek opgevangen moeten worden als de 
Oekraïense vluchtelingen vanwege de andere aanpak en mogelijke spanning.  
 
De heer Slofstra is erg blij met de effort die er op is gezet. Er wordt gewerkt met prognoses en we hebben 
te maken met dagkoersen. CNO klinkt leuk, maar het is niveau van sporthal. Het is een locatie waar 
mensen niet 2 weken kunnen verblijven. De veiligheidsregio’s hebben het rijk laten weten ook iets van hen 
te verwachten; capaciteit, geneeskundige zorg, vervoer en dekking van kosten. Het rijk heeft toegezegd dit 
te regelen. Volgens de heer Marcouch is het vastgelegd in het bestuurlijk afsprakenkader. 
 

 
 

 Hij vraagt begrip 
van zijn collega’s dat de gemeente Barneveld minder crisisnoodopvangplekken asielzoekers zal leveren 
omdat ingezet wordt op langdurige opvang asielzoekers. Vanavond stemt de raad waarschijnlijk in met 
een asielzoekerscentrum in de gemeente. 

 
 
De heer Marcouch vindt het een duidelijke oproep van de heer Luteijn. Als het gehele proces van de 
opgave voortvarend verloopt dan is er begrip dat de gemeente Barneveld niet voor de CNO asielzoekers 
levert. De heer Luteijn voegt toe dat als het toch moet, er extra opgevangen wordt; nood breekt wet. 
 

. De relatieve kleine locaties vragen veel tijd en capaciteit. In Zevenaar gaat 
het om circa 120 extra plekken. De heer Van Riswijk wil weten per wanneer de opvang geregeld moet zijn.  
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 Hij meldt aan 
 dat het AZC aan de Bosrandweg langer beschikbaar is. Er is niet verlengd met één maar met twee 

jaar. 
 
De heer Marcouch noemt dat de gemeente Arnhem 300 personen kan huisvesten in flexibele units in 
Presikhaaf. Dit verloopt heel gemoedelijk in goede coöperatie met bewoners. Arnhem wil de capaciteit 
opschalen; 200 extra voor asielzoekers  Als alles mee zit is het vóór 1 
augustus al beschikbaar. 

  
 

 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

 

Ten aanzien van de inhoudelijke opgave wordt besloten: 

1. CNO asielzoekers: Er wordt voor de opvang van 225 asielzoekers een verdeling  
gemaakt over de Regietafels binnen de Veiligheidsregio Gelderland-Midden. Regietafel Oost  
vangt 125 asielzoekers op en Regietafel West 100. 
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